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Punkt 1: Godkendelse af dagsorden
Studienævnet (SN) godkender dagsordenen til dagens møde

Referat
Studienævnet godkendte dagsordenen.

Punkt 2: Opfølgning på godkendt referat
Studienævnet følger op på det godkendte referat fra den 13. november 2024.

Opfølgning:
- Temperaturer i Axis Mundi v. Kathrine Svejstrup

Bilag
Bilag 1 Referat studienævnsmøde teologi 13. november 2024

Referat
Studuenævnet fulgte op på punktet ang. temperatur i Axis Mundi, fra det godkendte 
referat,: Der er skruet op for varmen og det fungerer.

Punkt 3: Nyt fra studienævnsforpersonen
(orienteringspunkt)

• orientering fra Uddannelsesforum Arts (UFA)
• nyt fra afdelingen
• nyt fra instituttet,
• ang. skabelon til undervisningsevalueringer

Referat
Jakob Egeris Thorsen orienterede:

• Nyt fra UFA: Drøftelser af kandidatreformen fylder meget i UFA i øjeblikket.
Afdelingslederne fra Arts har været inviteret med på nogle af møderne ifbm. disse
drøftelser.
• Nyt fra afdelingen:

◦ Der arbejdes på at kunne indkøbe et transportabelt elklaver, som kan
benyttes til fællesarrangementer.
◦ Der arbejdes fortsat på flytningen
◦ Afdelingen vil gerne kvittere for juleafslutningen. Det var et godt
arrangement og et godt tidspunkt for det. Afdelingen bakker op om, at der
også fremover holdes et juleafslutningsarrangement første onsdag i
december.
◦ Underviserne er positive ift., at julefesten flyttes til en fredag (i stedet for en
lørdag). Jakob kontakter festudvalget for at drøfte lokalemuligheder m.v.
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• Nyt fra instituttet: Der skal spares i 2025.
• I forbindelse med, at der er kommet nye retningslinjer for
undevisningsevalueringer, er forpersonskabet blevet spurgt, om der skulle laves
ny skabelon til slutevalueringereller om den gamle fortsat kan bruges.
Forpersonskabet har bakket op om, at man fortsætter med at bruge den
gamle/nuværende skabelon. Skabelonen kan findes på underviserportalen
(https://medarbejdere.au.dk/fakulteter/arts/underviserportalen/undervisning/digital-
evaluering/kursusevaluering-paa-institut-for-kultur-og-samfund) under "Materialer
til benyttelse i kursusevalueringer på IKS"

Punkt 4: Nyt fra studieleder (orienteringspunkt)

Afdelingsleder/SN-forperson, Jakob Egeris Thorsen, orienterer på vegne af studieleder:

• Den 12. november afholdt institutleder og studieleder det åbne møde med
studenterrepræsentanter. Fem fagmiljøer var repræsenteret - tak til alle for
deltagelse og for bidrag til samtalen.
• Fase 1b – National koordinering i helhedsplanen er nu afsluttet, og den foreslåede
plan for fordeling af 75 ects KA og Erhvervskandidater er meldt ind uden
ændringer (https://medarbejdere.au.dk/fakulteter/arts/kandidatreform)
• Som konsekvens af beslutning om bachelor-dimensionering i 2025 igangsættelse
nu pausering af Indien- og Sydasienstudier. Kommunikation til de studerende er
på vej.
• Fase 2b – uddannelsesstruktur er i gang. Prodekan og studieledere er
arbejdsgruppe med alle afdelingsledere som referencegruppe. Fra og med februar
skal forslaget behandles i råd og nævn.

Referat
Jakob Egeris Thorsen orienterede jf. sagsfremstillingen.

Jakob uddybede vedr. kandidatreformen: Der arbejdes fortsat på at undersøge 
mulighederne for erhvervskandidatuddannelser, også på teologi. Der arbejdes på at finde 
en form for uddannelsesstrukturen på Arts.

Punkt 5: Orienteringspunkt: Nyt fra studievejlederne
(orienteringspunkt)

Studievejlederne gennemgår forårssemestrets kalender for studievejledningen

Referat
Astrid Bøgh orienterede om seneste nyt fra studievejledningen:

- Der er holdt informationsmøde for studerende på 1. semester. Mødet plejer at have 
fokus på studiegrupper, men i år har der været mere fokus på eksamen, brug af GAI, 
WiseFlow m.v. De studerende virker bekymrede for eksamen, og der er store forskelle i 
de studerendes behov for at tale om og forberede sig på eksamen. De studerende 
udtrykker bekymring for studiuegrupper, da nogle ikke længere har en studiegruppe.
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Studienævnet drøftede, hvad man kan gøre for at hjælpe de studerende, som ikke
længere har en gruppe. Undervisere kan fx facilitere en samtale om studiegrupper, når
man starter med et nyt hold.

Studienævnet drøftede behov og muligheder for studiegrupper.
Studenterstudievejlederne tager kontakt til VEST, som evt. kan kontakte Kathrine
Svejstrup for yderligere drøftelser.

Astrid Bøgh orienterede om forårets kalender i studievejledningen:

- Der indkaldes til et møde mellem afdelingdleder, afdelingskonsulent og
studievejledningen i slutningen af januar

- Studievejledningen spurgte til, om der skal holdes et ekstraordinært møde ang. optag
på kandidatuddannelsen. Afdelingsleder og SN opfordrede til, at der i stedet henvises til
det informationsmateriale, som ligger offentligt tilgængeligt og til studievejledningens
træffetider/mail. Kathrine Svejstrup skriver ud om dette.

- Udays holdes i 20. februar (lokal dag på teologi) og selve messen holdes lørdag den
22. februar. Der skal bruges nogle undervisere til arrangementerne.

- I marts holdes to informationsmøder, et for BA og et for KA

- Karriereveje for teologer: Arrangementet holdes normalvis i foråret, men der arbejdes
på at aflyse dette arrangement, fordi studievejledningen deltager på Organisationernes
dag i stedet.

Punkt 6: Nyt fra de studerende (orienteringspunkt)

• Søren Schrøder og Katja Jensen gør status på valget

Referat
Søren Schrøder orienterede om valgresultatet.

De studerende havde en rigtig positiv oplevelse af julearrangementet på teologi.

Punkt 7: Nyt fra studieadministrationen
(orienteringspunkt)

• SN-sekretæren orienterer om Nyhedsbrev Arts Studier fra november måned

Referat
SN-sekretær, Trine Andersen, orienterede om nyhederne fra Arts Studiers nyhedsbrev 
fra december 2024. Overskrifterne fra nyhedsbrevet var:
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Orienteringer:

• Forsinkelsessamtaler E2024
• Eksamensperioden står for døren
• Status på EVU-optag
• Opdatering af adgangskrav og udvælgelseskriterier for kandidatuddannelser
• Brightspace-læringsrum klar til foråret 2025
• Opdatering af Power BI rapporter
• Offentliggørelse af UMV-handleplaner på Studieportalen

Arrangementer:

• Tre tilbud til specialestuderende i forårssemesteret 2025

Vigtige datoer:

• Valgfag og fag med skiftende emne for efteråret 2025: Processen starter nu!

Punkt 8: Spørgsmål til kursusevalueringer
(Orienteringspunkt)

Studienævnet orienteres om, at spørgsmålene til kursusevalueringer nu er godkendt af 
både SN IKS og SN TEO (se bilag)

Bilag
Bilag 1 SN IKS, SN TEO - SN-spørgsmål til kursusevaluering.docx

Referat
Jakob Egeris Thorsen orienterede om de nye og godkendte spørgsmål til 
kursusevalueringer. SN havde modtaget spørgsmålene som mødebilag.

Punkt 9: Kandidatreformen
Jakob Egeris Thorsen orienterer om seneste nyt ang. reformen.
Der er bl.a. lavet en side på studieportalen med information til de studerende om 
kandidatreformen:
https://studerende.au.dk/studier/fagportaler/arts/aktuelt/kandidatreformen

Referat
Jakob Egeris Thorsen orientede om seneste nye ang. erhvervskandidater og 
uddannelsesstruktur.

Jakob orienterede desuden om fremtidig flytning til universitetsbyen.

Punkt 10: Evaluering af BA Teologi (drøftelsespunkt)
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Afdelingsleder og afdelingskoordinator orienterer fra evaluering med studerende på 7. 
semester af Bacheloruddannelsen i teologi. Studienævnet drøfter derefter, om der er 
indsigter, som skal tages med i det videre arbejde.

Bilag
Bilag 1 7. semester evaluering 2024

Referat
Jakob Egeris Thorsen og Kathrine Svejstrup orienterede om hovedpointerne
fra evalueringen med studerende på 7. semester på BA Teologi:
Der var meget få, der havde besvaret de skriftlige evalueringer.

De studerende oplever, at der er god sammenhæng og rød tråd på uddannelsen.

De studerende kommenterer på, at latin fylder for meget og hebraisk for lidt. Der blev fulgt 
op på dette på selve evalueringsmødet, hvor årsagen til denne fordeling blev forklaret 
(latin er et propædeutisk fag).

De studerende efterspørger mere selvstændighed og valgfrihed på bacheloruddannelsen.

De studerende efterspørger desuden mere viden om karrieremuligheder.

De studerende spurgte til muligheden for udveksling og for at deltage i IV-fag, tilvalg m.v. 
Samtidig blev det pointeret, at det er vigtigt, at man har muligheden for også at blive på 
teologi.

Studienævnet drøftede de studerendes input, herunder balancen mellem 
eksamensformerne på bacheloruddannelsen. Kathrine Svejstrup er i dialog med Arts 
Studier ang. muligheden for at kunne kommunikere om tidligere studerendes erfaring 
med udvekslingsophold.

Punkt 11: De studerendes arbejde i SN (drøftelsespunkt)
På opfordring fra studenterrepræsentanterne drøfter studienævnet, i hvilket omfang der 
kan blive mere plads til principielle drøftelser i studienævnet. Derudover drøftes omfanget 
af mødebilag.

Referat
Søren Schrøder orienterede om baggrunden for punktet.

De studerende drøfter i øjeblikket relevansen af deres arbejde i studienævnet, og at det 
kan svært for deres medstuderende at se relevansen og hvordan 
studenterrepræsentanterne repræsenterer dem.
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Der er et ønske om, at der tages flere principielle drøftelser i SN, så det bliver tydeligere 
for de studerende på teologi, at de har indflydelse på emner, der opleves som værende 
tættere på dem.

Omfanget og karakteren af mødebilag blev også drøftet.

Studienævnet drøftede balancen mellem faste årshjulspunkter og drøftelser, som bæres 
ind i SN af de studerende.

Studienævnet drøftede, hvordan studenterrepræsentanterne i højere grad kan engagere 
deres medstuderende, nu hvor der ikke er et fagråd.

Det er vigtigt for de studerende, at de føler, at de får indflydelse på det kommende 
studienævnsarbejde. SN's VIP bakkede op om dette og har et stort ønske om, at de 
studerende inddrages i dette arbejde.

SN drøftede stemmeprocenten til valget, og hvordan man kan arbejde på at øge de 
studerendes forståelse for arbejdet i SN, og hvilken betydning deres stemme har.

Punktet dagsordenssættes igen, når det nye studienævn træder til i 2025.

Punkt 12: Organisationernes dag (drøftelsespunkt)
Studienævnet drøfter og evaluerer Organisationernes dag

Referat
Organisationernes dag var en succes i år. Der var mange VIP-deltagere, og 
arrangementet var velbesøgt.

Jakob Egeris Thorsen bakker op om, at arrangemenet bevares, men at man skal være 
ligeså (eller endnu mere) opmærksom på planlægningen fremover. SN var enige heri.

Punkt 13: Punkter til fremtidige studienævnsmøder
(drøftelses- og/eller beslutningspunkt)
Studienævnet gennemgår og evt. reviderer/prioriterer evt. listerne med punkter til 
fremtidige møder

Liste med studienævnets egne faste dagsordenspunkter:

Initiativ: Status på §1a: eksamen, optag, vejledningsbehov og trivsel (UVAEKA skaffer 
tal på beståede kurser). Evt. besøg af relevante undervisere.
Tidspunkt: April

Initiativ: Input til dagsorden til aftagerpanelmøde
Tidspunkt: April

Initiativ: Afrapportering fra aftagerpanelmøde
Tidspunkt: Juni

6 / 8



Initiativ: Social trivsel - herunder fokus på studiemiljø og debattone
Tidspunkt: Juni

Initiativ: Organisationernes dag
Tidspunkt: August

Initiativ: Studiestartsevaluering:
Tidspunkt: Oktober

Initiativ: Status på §1a: eksamen, optag, vejledningsbehov og trivsel (UVAEKA skaffer
tal på beståede kurser). Evt. besøg af relevante undervisere.
Tidspunkt: Oktober

Initiativ: Evaluering af BA Teologi (efter møder/surveys med studerende på 7. semester)
Tidspunkt: November/december (2022/2023/2024 - evalueres F25)

Initiativ: Studievejlederne gennemgår forårets kalender i studievejledningen
Tidspunkt: December

Fast punkt på hvert møde: Kandidatreformen

Studienævnets egne dagsordenspunkter (løbende liste)

Initiativ: Drøftelse af samarbejde på studiet som evt. undervisningsmiljøproblemstilling
(se referat juni 2024) – jf. behandling af data og handleplaner for undervisningsmiljø
Tidspunkt: November 2024
Status/bemærkninger: SN’s studentermedlemmer indhenter input fra deres
medstuderende inden SN- mødet (er det et problem, at de studerende på teologi ikke
samarbejder så meget, og hvordan ønsker man samarbejdet?)

Initiativ: Drøftelse af de studerendes arbejde i SN
Tidspunkt: December 2024
Status/bemærkninger: Dagsordenssat i december 2024

Initiativ: Tal for sagsbehandlingen v. sagsbehandler fra SNUK, Arts Studier.
Tidspunkt: Januar 2025
Status/bemærkninger: -

Initiativ: Drøftelse i SN ang. hvad der skal fylde i studienævnets arbejde
Tidspunkt: Januar 2025
Status: -

Initiativ: Drøftelse af format for forårsfejring (se referat maj 2024)
Tidspunkt: Februar 2025
Status: -

Initiativ: Drøftelse af koordinationen med menighedsfakultetet,
Tidspunkt: Februar 2025
Status: -

Initiativ: Afdelingens egne initiativer til evalueringen af bacheloruddannelsen (7.
semester), inkl. tidspunkt for evalueringen, drøftes. Se referat fra SN-møde 12. april
2023.
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Tidspunkt: F25
Status: -

Initiativ: Evaluering af aktivitetsudvalget (jf. årlig status handleplan 2024 KA Teologi) 
Tidspunkt:Juni 2025
Status: -

Initiativ: Evaluering af den nye mentorordning (jf. årlig status handleplan 2024 BA 
Teologi og UMV-handleplan 2024)
Tidspunkt: Juni 2025
Status: -

Referat
Listen med studienævnets egne faste dagsordenspunkter blev drøftet:

SN besluttede at tilføje diskussionskultur som initiativ i F25.

Studienævnet besluttede, at evalueringen af 7. semester BA tages af begge lister.

Derudover besluttede SN, at det skal undersøges, om der kan komme en studerende 
med til aftagerpanelmødet. Kathrine Svejstrup følger op.

Trine Andersen justerer listerne til det kommende SN-møde.

Punkt 14: Eventuelt

Referat
Der var ikke punkter til "Eventuelt" og mødet blev hævet.
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